



FYSIKTEKNOLOGSEKTIONEN

PROTOKOLL FÖRT VID STYRETMÖTE
28 OKTOBER 2010

Tid: 12:00

Plats: Styretrummet

NÄRVARANDE

ORDFÖRANDE	KRISTINA BERNDTSSON
VICE ORDFÖRANDE	LARS LUNDBERG
KASSÖR	SOHEIL BASHIRINIA
SEKRETERARE	SIMON SIGURDHSSON
LEDAMOT	MARCUS JOHANSSON
ORDFÖRANDE DP	MARCUS BIRGERSSON
ORDFÖRANDE F6	JONAS LANDBERG
ORDFÖRANDE FNOLLK	LOUISE KEMPE
ORDFÖRANDE SNF	HELENA JAKOBSSON LARSSON
ORDFÖRANDE FOC	JONAS FLYGARE
ORDFÖRANDE FARM	KARIN SKOGLUND KEIDING

§1 Mötets öppnande

Kristina öppnar mötet.

§2 Val av justerare

Marcus Johansson väljs till justerare.

§3 Rundabordet

- **Kärnstyret:** har pratat med GU, men det kommer sen. Kraz var på TM:s programrådsmöte också, det var bara studenter där. Det är otydligt hur dessa väljs. Solle var på NU-möte också — det var diskussioner om att icke-chalmerister skulle få betala pengar för att komma in. DP gnällde på Solle som gnällde på NU, och det var tydligen bara V&V som behöver pengar till vakter.
- **FARM:** håller på med F-dagen, försöker trycka programblad och affischer. De ska ha aspning också.
- **NollK:** har haft asplunch. Lime fixade asplistan i morse.
- **DP:** säger att “det lutar åt att det blir pubbrunda idag”. Konsulter har omorganiserat deras rum också, det är sjukt mysigt nu. De hade DuP, vilket gjorde att F6 blev arga på lördagsmorgonen. De har bestämt datum för julbordet också. Och kuggat tentor.
- **Foc:** har handlat, pantat, fyllt på, ska handla, haft möte, satt arga lappar på flipprarna.



- **SNF:** har cocktailparty idag och ska dra igång en aspning nästa vecka. De letar efter PA-kandidater till F också. Många har inte tid — bara Jana är helt säker på att söka. De teambuildade i veckan också.
- **F6:** hade ett litet arr i lördags... det gick bra. Det var kö vissa tider, så det var lyckat. Annars har de inte gjort så mycket. De ska ha Fu6 imorrn.

§4 Föregående mötesprotokoll

Det enda ogenomförda beslutet är ett nytt matschema.

§5 Inspektionsrond

Det var inspektionsrond i morse. Det var mest en massa muttrande och inte så mycket pratande. En del saker kom fram; taket i DP-rummet ska fixas (vi betalar). Golvet byter de inte (Kent sa att han "visste vem som bor där", och implicerade att det inte var lönt). Vi får en veckas förvarning innan de fixar taket. Kylskåpen får vi inte ha kvar, för det är Freon i skiten. Vi måste nog byta typ alla kylskåp.

Vi ska hålla koll på små djur också. Kent tyckte att vi var väldigt bra här, eftersom vi anmäler arrangemang.

§6 Möte med GU

Kärnstyret hade möte med GU, som var negativa till insyningen. De bor ju typ i Hilbert, och har inga föreningsrum, så det blir väldigt jobbigt för GU. De trodde att den enda möjligheten för oss att få igenom det här var att köra ut GU helt.

Det finns ju människor som har gått till GU och sagt att det var jättedåligt, säger Kraz. Det ger ju en helt fel bild av att sektionen inte står bakom sitt eget beslut. Det är väldigt synd, tycker Kraz.

En del metoder för ockupation och/eller annektering av Hilbert diskuteras, men det verkar inte leda någonstans. Marcus tycker att vi ska prata med Martin om det här med GU, varför vi delar lokal och så vidare. Vi får börja mejla folk på Huset, och fråga Data.

För övrigt är det så här att *vi har störst*.

§7 Övriga frågor

- **Fråga till DP:** Japan undrar om DP också vill gå på restaurangutbildning. Det vill de inte, verkar det som.
- **Skvaller:** Japan är tjock. Solle äter kött, på låtsas.

§8 Nästa möte

Nästa möte blir 4 november 2010.

§9 Mötets avslutande

Mötet avslutades av Kristina 13:00.



Fysikteknologsektionen

Styret

Möte 2010/11:STYR-12
Styremötesprotokoll 28 oktober 2010
Fysikteknologsektionen, Chalmers

Kristina Berndtsson
Ordförande

Simon Sigurdhsson
Sekreterare

Marcus Johansson
Justerare